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De GMR-vergadering van 2 juli is uitgesteld tot 
na de zomervakantie. De GMR is wel steeds (net 
als de directeuren) bijgepraat over de stand van 
zaken m.b.t. het Verbeter- en Herstelplan. 
Verder heeft de GMR een positief advies 
gegeven m.b.t. de herziene begroting 2024 en 
de meerjarenbegroting 2024-2028 (onder 
voorbehoud dat de accountant positief oordeelt 
bij de controle). 
Het CvB heeft ook (via de scholen) een schrijven 
doen uitgaan naar alle ouders van de leerlingen 
van OPSPOOR m.b.t. de stand van zaken bij 
OPSPOOR. 
 
Op 17 juli gaat een delegatie van de GMR 
informeel spreken met een delegatie van de RvT 
als voorbereiding op het komende schooljaar bij 
OPSPOOR. 
Onderwerpen zijn o.a.: welke deskundigheid is 
nodig om alles in goede banen te leiden en hoe 
verder met de samenwerking met SKOP. 
 
Kansenongelijkheid neemt toe 
Uit het hoofdlijnenakkoord van de nieuwe 
regering blijkt dat er in de nieuwe 
kabinetsperiode niet meer, maar juist minder 
mogelijkheden voor gelijke kansen komen voor 
kinderen. De subsidie voor brede brugklassen 
wordt stopgezet en het programma School en 
omgeving, gebaseerd op de CBS-achterstands-
score, wordt beperkt tot slechts 5 procent van 
de scholen. Daarmee bezuinigt het kabinet 
volgend jaar 55 miljoen euro en daarna 210 
miljoen euro per jaar. Met het aflopen van de 
NPO-middelen zal het onderwijsaanbod ook nog 
eens verder verschralen. Er verdwijnen nu al 
veel tijdelijke leraren en onderwijsassistenten, 
omdat de schoolbesturen geen geld meer voor 
hen krijgen. 
Bron magazine Naar school! VOSABB 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De afgelopen jaren hebben wij, samenwerkings-
verbanden PO en VO samen met gemeenten, 
beurtelings conferenties georganiseerd voor 
bestuurders, beleidsmakers en ondersteunings-
coördinatoren. En nu is het hoog tijd om de 
echte helden van het onderwijs – jullie, de 
docenten en iedereen die op een PO of VO 
school werkt of daarbij helpt – eens flink in het 
zonnetje te zetten!  

We hebben een fantastische line-up in twee 
rondes met maar liefst zes 'crème de la crème' 
keynotesprekers en performers: psycholoog 
Steven Pont, onderwijsonderzoekers Bert 
Wienen en Sofie Sergeant, socioloog Iliass el 
Haddioui, gedragsdeskundige Kees van 
Overveld, en muziek en spoken word van Anouk 
Saleming en Bart van Rosmalen. Een snelle 
Google-zoektocht en je krijgt al een aardig beeld 
van wat we voor jullie in petto hebben 
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Raad van State kritisch over wetsvoorstel 
huisvesting – PO/VO 

De Raad van State (RvS) heeft een kritisch 
advies uitgebracht over het wetsvoorstel 
Planmatige aanpak onderwijshuisvesting, dat 
investeringen in onderwijshuisvesting door 
gemeenten en schoolbesturen beter op elkaar 
moet afstemmen. 
Een belangrijk punt van zorg is de financiële 
impact van nieuwe verplichtingen voor 
gemeenten en de rol van het verplichte 
integrale huisvestingsplan (IHP) dat aan de 
minister van OCW moet worden gestuurd. De 
RvS wijst op het risico dat de eerste IHP’s 
vanwege tijdgebrek mogelijk niet zullen voldoen 
aan de klimaateisen per 2030. 
Daarnaast maakt de RvS opmerkingen over de 
samenwerking tussen gemeenten en 
schoolbesturen, vooral met betrekking tot het 
meerjarenonderhoudsplan (MJOP) dat 
schoolbesturen moeten opstellen. De raad 
adviseert verder het begrip renovatie duidelijker 
te definiëren in het wetsvoorstel. 
De RvS stelt in zijn advies: 
De Afdeling wijst in dat verband op de relatie 
met het Klimaatakkoord gebouwde omgeving. 
Volgens het Klimaatakkoord moeten in 2030 alle 
utiliteitsgebouwen - ook schoolgebouwen - 
voldoen aan strengere klimaatnormen (die in de 
toekomst nog verder zullen worden 
aangescherpt). Voor bestaande gebouwen 
betekent dit dat ze ‘waar nodig grotendeels 
energetisch gerenoveerd’ moeten worden. Op 
dit moment ligt het vervangingstempo voor 
schoolgebouwen te laag om de klimaat-
doelstellingen te halen. Het is daarom van groot 
belang om te blijven werken aan het vernieuwen 
van de verouderde voorraad en het 
vervangingstempo, zo beschrijft de toelichting.  
Bron VOSABB 

 
Dit afgelopen schooljaar hebben 8 MR-en 
deelgenomen aan de mogelijkheid zich te 
professionaliseren door middel van de 
trainingen die via de GMR aangeboden worden. 
Eén MR heeft aan twee modules gewerkt. De 
GMR coördineert deze bijeenkomsten. De 
respons van de MR-en is zeer positief en zij zijn 
van mening dat ze er veel profijt van hebben bij 

de uitvoering van hun medezeggenschap op de 
school. 
Ook is er weer veelvuldig mailcontact geweest 
tussen MR-en en de leden van de GMR. 
De leden van de GMR hebben zoveel mogelijk 
geprobeerd vragen te beantwoorden en indien 
gewenst advies gegeven m.b.t. bepaalde zaken. 
Mocht de GMR daar in voorkomende gevallen 
behoefte aan hebben, dan sprong ook de trainer 
van de professionaliseringsbijeenkomsten in om 
zijn licht te laten schijnen op het aan de orde 
gestelde onderwerp.  
 

Gebrek aan juffen en meesters ‘drama’ 
Basisscholen hebben grote moeite om genoeg 
leerkrachten te vinden voo het volgende 
schooljaar. Dat bevestigt hun sectorvereniging, 
de PO-raad. Het aantal openstaande vacatures 
is een drama, het blijft een gatenkaas. 
We komen structureel 10.000 fte tekort op 
basisscholen. 
 
Bron NHD 15072024 
 

Gelukkig heeft u in de ouderbrief kunnen lezen 
dat het CvB mededeelt: 
 
Wij zijn blij u te kunnen mededelen dat de 
formaties voor het schooljaar 2024-2025 zo goed 
als rond zijn. Hiervoor willen wij graag onze 
waardering en dank uitspreken aan alle scholen.  
 

 

Na een bewogen jaar wensen wij u straks 
allemaal: 

 

en kom dan in september weer gezond en 
uitgerust terug. 

 

 

 

https://www.internetconsultatie.nl/onderwijshuisvesting/document/11120
https://www.internetconsultatie.nl/onderwijshuisvesting/document/11120

